
 

Middelkerke 

Vragen & tussenkomsten  
van onze raadsleden op de 
gemeenteraad 2021 
                                          

Niet altijd behalen de interventies van de Open Vld raadsleden de pers, 

benieuwd naar wat er de afgelopen jaren gebeurde…                 

hieronder een overzicht met een maandelijkse update van gestelde 

vragen/antwoorden door onze raadsleden op de gemeenteraad. 

Bronvermelding :  

- website gemeente Middelkerke verslagen gemeenteraad 

- ev. persartikels HLN – Nieuwsblad – KW - De Zeewacht – Focus - FB 

Deze informatie mag niet worden verveelvoudigd of openbaar gemaakt door om het even welke vorm van zowel gedrukte media, digitale media 

of op welke andere wijze ook. Hetgeen je te zien krijgt is enkel copy/paste, Open Vld is verder niet verantwoordelijk voor de getoonde informatie  

  



 
GEMEENTERAAD december 2021 
Lokale politie - studie uitbreiding politiecommissariaat  

Raadslid F. Annys vraagt wie uitbreiding betaalt. De voorzitter en de burgemeester 

stellen dat de gemeente/politiezone betaalt en dat er geen subsidie voorzien is. Moest 

er toch een subsidiemogelijkheid zijn dan zal dit zeker benut worden. Volgens het 

raadslid zou een eventuele subsidiering de kans op het voortbestaan van de eigen 

ééngemeentezone verbeteren. Het raadslid merkt nog op dat men in dit dossier 

blijkbaar wel een opportuniteitsstudie maakt, terwijl dit voor het dossier ivm het nieuw gemeentehuis 

blijkbaar niet is gebeurd. Volgens de voorzitter kon men voor het gemeentehuis steunen op de 

dagdagelijkse ervaringen van het beleid en de ambtenarij in een te klein en verouderd gemeentehuis ... 
 

Delegatie inzake functiebeschrijvingen en instellingsgebonden opdrachten personeel gemeentelijk 

onderwijs van gemeenteraad naar college van burgemeester en schepenen   

Raadslid F. Spaey stelt dat de open VLD-fractie uit principe tegen het voorstel zal stemmen 

omdat het een uitholling van de bevoegdheden van de gemeenteraad betreft.  

 

Diverse reglementen i.v.m. financiële tussenkomst in schoolabonnementen  

Volgens raadslid F. Spaey bestaan de reglementen niet meer omdat de 

geldigheidstermijnen verstreken zijn. Volgens berekeningen van het raadslid hebben de 

voorstellen een pervers effect: zo kosten 2 abonnementen 290 euro, terwijl een gezin 

met 3 kinderen met de toegekende korting 3 abonnementen bekomt voor 221 euro. (De 

berekeningen van het raadslid worden als bijlage bij dit verslag gevoegd.) Het raadslid 

suggereert om het huiswerk opnieuw te maken en om eventueel een ander percentage 

toe te passen of ieder kind een gelijke korting toe te kennen (naar analogie met de herwerkte 

kinderbijslagregeling).  

Schepen N. Lejaeghere stelt weet te hebben van de problematiek en dat een en ander opgevolgd zal 

worden.  

Raadslid J. Töpke merkt op dat het merkwaardig is dat aan de raad gevraagd wordt iets goed te keuren dat 

niet correct is. De voorzitter merkt op dat er discussie kan zijn over de opportuniteit van het voorstel, maar 

dit betekent niet dat de voorgestelde regeling daarom niet correct zou zijn. Hij stelt voor om het 

voorliggend voorstel goed te keuren, maar de opmerkingen van raadslid F. Spaey te onderzoeken en 

eventueel de regeling dan te herwerken. 

Het resultaat van de mondelinge stemming is als volgt: alle aanwezige raadsleden stemmen voor met 

uitzondering van: F. Annys, F. Spaey, J. Töpke, B. Vandekerckhove en S. Delrue die tegen stemmen. 

 

IVOO - algemene vergadering dd. 11/01/2022 - bepalen mandaat vertegenwoordiger  

Raadslid F. Annys vraagt of de gemeente nog meer bedrijfsafval kan 

afsplitsen, daarbij verwijzend naar volgende zin uit het dossier (p.6): 

“Prognoses voor 2021 kunnen pas begin 2022 worden 08/12/2021 

opgemaakt, ondermeer omdat de gemeenten in het begin van 2022 het 

bedrijfsafval afsplitsen. Officiële cijfers zullen bekendgemaakt worden 

op de eerstkomende algemene vergadering van 2022”. Schepen H. 

Dierendonck stelt dat het bedrijfsafval in Middelkerke reeds afgesplitst wordt. Raadslid F. Annys stelt voor 

dat de gemeentelijke vertegenwoordigers in IVOO om een verduidelijking vragen. 

 

Aanpassing nr. 2 van het meerjarenplan 2020-2025  

De voorzitter meldt dat de aanpassingen aan het meerjarenplan door de algemeen en de 

financieel directeur toegelicht werden in de gemeenteraadscommissie algemeen beleid. 

Hij vraagt of er nog een toelichting gewenst is tijdens deze zitting.  

Raadslid B. Vandekerckhove merkt op dat niet alle raadsleden uitgenodigd waren voor 

die commissie. De voorzitter geeft vervolgens toelichting (via een PowerPointpresentatie) 

aan de raad.  



Raadslid F. Spaey stelt dat er in de raadscommissie professionele en deskundige toelichting werd gegeven, 

maar dat de leidende ambtenaren geen antwoord hebben gegeven op de vraag of de personenbelasting op 

3% blijft. Daarom stelt hij deze vraag tijdens de raadszitting. De voorzitter antwoordt dat de 

personenbelasting voorlopig op 3% blijft. Als motivering wordt verwezen naar enkele recente juridische 

ontwikkelingen. In De Panne en Koksijde hebben tal van tweede verblijvers klacht ingediend wegens een 

vermeende discriminatie in vergelijking met de inwoners die geen personenbelasting moeten betalen. De 

opbrengsten van de tweede verblijftaks zijn goed voor iets minder dan een kwart van de gemeentelijke 

ontvangsten. Omwille van het voorzichtigheidsprincipe is het aangewezen om voorlopig geen verdere 

verlaging door te voeren. Dit was ook het juridisch advies van prof. Sablon die geraadpleegd werd in deze 

kwestie. Op de opmerking van raadslid F. Spaey dat de rechtszaken enkel betrekking hebben op gemeenten 

waar 0% personenbelasting geheven wordt en dat men dus in Middelkerke kan dalen naar 2% of 1% 

antwoordt de voorzitter dat prof. Sablon deze stelling betwist. De burgemeester merkt op dat er door de 

kustburgemeesters een voorstel werd gedaan aan de Vlaamse regering om de ondergrens op 3% te leggen. 

In Koksijde zijn er zo’n 1.000 hangende rechtszaken. In Middelkerke werden 52 bezwaren ingediend en 11 

rechtsgedingen zijn opgestart. Het is dus aangewezen om te wachten wat er gebeurt op juridisch vlak. De 

burgemeester merkt nog op dat er uitdrukkelijk gevraagd werd aan de betrokken ambtenaren om op de 

vraag inzake de personenbelasting niet te antwoorden tijdens de commissievergadering, omdat dit een 

politieke stellingname betreft dat nergens beter aan bod kan komen dan tijdens deze raadszitting. Op de 

conclusie van raadslid F. Spaey dat juridische duidelijkheid dus niet meer voor deze legislatuur is antwoordt 

de voorzitter dat er alsnog een kans is dat er sneller duidelijkheid komt. 

 

 

 



 

 

Volgens raadslid F. Spaey wordt er in 2023 een aanzienlijk bedrag aan ontvangsten voorzien van de gas-

boetes ingevolge een nieuwe regeling van de snelheidsovertredingen die lokaal 

zouden verwerkt worden volgens de gas-wetgeving. Hij vraagt wat er 

momenteel geïnd wordt aan federale boetes en of dit nieuwe systeem zal 

leiden tot meer controles. De burgemeester antwoordt dat er een eigen 

flitstoestel (met bijhorende wagen) zal aangekocht worden. In 2019 werden in 

totaal voor 724.997 euro boetes geflitst die ten goede kwamen aan de federale 

overheid. Volgens akkoord kan men nu 8 dagen per maand gebruik maken van 

het flitstoestel, terwijl men er in de praktijk 6 dagen gebruik van maakt. De 

nodige investeringen (flitstoestel + wagen) zal men vlug terugverdiend hebben. Het is niet de bedoeling een 

heksenjacht te organiseren. Er komen geen nieuwe flitspalen in de gemeente. Er wordt geen 

trajectcontrole voorzien.  

 

De voorzitter verduidelijkt op een vraag van raadslid B. Vandekerckhove dat de geraamde opbrengst van 

de verkoop van het jeugdhuis verhoogd werd.  

 

Op de vraag van raadslid B. Vandekerckhove naar de schrapping van kredieten voor de gemeenteschool 

Leffinge antwoordt schepen N. Lejaeghere dat men gekozen heeft voor een subsidieaanvraag en dat dit een 

langere doorlooptijd heeft. Er zijn wel nog kredieten voorzien voor dringende zaken.  

 

Op vraag van raadslid S. Delrue waarom de werken ivm de doortocht Mannekensvere werden uitgesteld, 

antwoordt de voorzitter dat de nodige kredieten verschoven werden bij VMW en AWV. De redenen zijn 

hem niet duidelijk en hij zal het (laten) navragen.  

 

Bijlage bij verslag raadszitting 08/12/2021 – punt ivm schoolabonnementen - bekomen van en op vraag 

van raadslid F. Spaey:  



  



GEMEENTERAAD oktober 2021 
Vrijwillige ontbinding Toerisme Middelkerke vzw   

Raadslid M. Declerck verklaart dat zijn fractie zich zal onthouden bij de stemming en dit uit principe omdat 

er geen kwijting werd verleend aan de raad van bestuur van vzw toerisme voor het jaar 2018 

 

Sluiten van de gemeentelijke begraafplaats te Wilskerke  

Raadslid F. Spaey verwijst naar het standpunt van zijn fractie bij de 

bespreking van de kerkhovenregeling tijdens de raadszitting op 

25/11/2020. Ook nu zal zijn fractie tegenstemmen bij de punten 5 en 6. Het 

raadslid verwijst tevens naar de bekendmaking van deze nog door de raad 

te nemen beslissingen door het college via de pers. Op de vraag van 

raadslid R. De Lille of er al concrete ideeën zijn wat er met de grond te 

Wilskerke op termijn zal gebeuren, antwoordt schepen H. Dierendonck dat 

de gronden na 10 jaar kunnen ontruimd worden. Er is nog niets concreet beslist over de bestemming. Een 

en ander zal samenhangen met de herbestemming van de kerkgebouwen. Op de vraag van raadslid F. 

Annys of de overbrenging beperkt is tot het kerkhof van Middelkerke antwoordt schepen H. Dierendonck 

positief. Het is het enige kerkhof waar immers nog voldoende ruimte is. Raadslid F. Annys stelt dat het 

kerkhof van Leffinge ook dichtbij het kerkhof van Wilskerke ligt. Hij stelt een amendement voor om ook de 

overbrenging naar het kerkhof te Leffinge mogelijk te maken. Op de vraag van de voorzitter of het raadslid 

een amendement wil indienen op een voorstel waar zijn fractie verklaard heeft te zullen tegenstemmen 

antwoordt het raadslid positief. Er wordt vervolgens mondeling gestemd over dit voorstel.  

Raadslid F. Annys stelt bij wijze van amendement voor om de overbrenging naar de begraafplaats van 

Leffinge tevens mogelijk te maken. Over het voorstel van amendement van raadslid F. Annys wordt 

overeenkomstig het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad eerst gestemd. (totaal= 2 stemmen 

voor (F. Annys en M. Declerck), 15 stemmen tegen en 4 onthoudingen (F. Ampe-Duron, K. Claeys-

Goemaere, A. Goethaels en R. De Lille). Het amendement is bijgevolg niet goedgekeurd. Financiële impact 

Niet van toepassing op huidig meerjarenplan. Het resultaat van de mondelinge stemming is als volgt: alle 

aanwezige raadsleden stemmen voor met uitzondering van F. Ampe-Duron, K. Claeys-Goemaere en A. 

Goethaels die zich onthouden en B. Vandekerckhove, F. Annys, M. Declerck, F. Spaey, J. Töpke en S. Delrue 

die tegen stemmen. Beslist: 13/10/2021 Artikel 1 De gemeentelijke begraafplaats te Wilskerke wordt 

gesloten vanaf 01/01/2022. Er worden vanaf die datum geen begravingen of bijzettingen noch 

asverstrooiingen meer uitgevoerd. 

 

MONDELINGE VRAGEN  

Gunstmaatregelen uitbreiding terrassen 2022  

Vraag van Mario DECLERCK: "Zijn er plannen om de gunstmaatregelen voor de horeca betreffende de 

terrassen uit te breiden naar volgend jaar?" Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: "De gunstmaatregelen 

waarvan sprake waren en zijn gerelateerd aan de Corona-maatregelen. Als de corona-pandemie onder 

controle is en de situatie min of meer genormaliseerd is dan is er ook geen reden meer om die zogenaamde 

gunstmaatregelen volgend jaar te behouden. Het betreft geen verworven rechten. Het bestuur wil een 

wildgroei aan terrassen vermijden." 

Werken casino en zeedijk  

Vraag van Mario DECLERCK: "Graag had ik vernomen wanneer de werken aan het casino en de zeedijk 

tussen de Zandbank en de Lekpot effectief zullen beginnen?" Antwoord 

van DEDECKER Tom: "De vergunningsprocedure is lopende. Er werden 

twee bezwaren ingediend tegen de omgevingsvergunning. De 

vergunning wordt eind dit jaar verwacht. Daarna volgt het bevel der 

aanvang van de werken." Uit de bespreking: - Er zijn 640 kalenderdagen 

voorzien voor de werken. Medio 2023 is dus moeilijk haalbaar als 

openingsdatum voor een volledig afgewerkt casino ... - De werken ten 

behoeve van de nutsleidingen vormen en apart dossier en worden vroeger opgestart  



GEMEENTERAAD september 2021 
 
Verslag gemeenteraadszitting dd. 14/07/2021  
Raadslid J. Töpke merkt op dat hij niet akkoord kan gaan met het verslag van de gemeenteraadszitting van 
14/07/2021. Hij verwijst naar de e-mail die hij verstuurd heeft op 08/09/2021 met de motivatie waarom hij 
niet akkoord gaat met het verslag van de gemeenteraadzitting van 14/07. Raadslid J. Töpke vraagt om 
ofwel het verslag aan te passen n.a.v. zijn opmerkingen ofwel zal de fractie dit agendapunt niet mee 
goedkeuren. De voorzitter T. Dedecker repliceert dat dit gaat over 2 maand geleden. De voorzitter vindt dat 
het verslaggeving correct is gebeurd. Het verslag zal niet aangepast worden op basis van de gemaakte 
opmerkingen van raadslid J. Töpke en wordt goedgekeurd in de versie die voorligt. Raadslid J. Töpke 
verduidelijkt dat hun fractie aldus dit agendapunt niet zal goedkeuren.  
Het resultaat van de mondelinge stemming is als volgt: alle aanwezige raadsleden stemmen voor met 
uitzondering van A. Goethaels die zich onthoudt en B. Vandekerckhove, F. Annys, M. Declerck, F. Spaey, J. 
Töpke en S. Delrue die tegen stemmen. 
 
Prijssubsidie gebruiksvergoeding FC Beaufort  
Raadslid F. Spaey vraagt zich af waarom de overeenkomst gesloten is voor een duur van 10 jaar en niet een 
korte duur (bv. voor duur legislatuur) waarop schepen D. De Poortere reageert dat zij het zeker nog zolang 
zullen verder doen in Leffinge. Raadslid F. Spaey vraagt ook of er gesprekken zijn met Lombarsijde. Schepen 
D. De Poortere reageert van niet. Lombardsijde neemt drank af via het AGB aan aantrekkelijke prijzen. 
Verder vraagt raadslid F. Spaey of Lombardsijde ook een gebruiksvergoeding moet betalen. Schepen D. De 
Poortere reageert dat dit niet het geval is.  
Raadslid F. Spaey merkt op dat hun fractie dit agendapunt mee zal goedkeuren en hoopt dat FC Beaufort 
nog minstens 10 jaar zal bestaan. 
 
 
 
 

 
Geen GEMEENTERAAD 08/2021 
  



GEMEENTERAAD juli 2021 
 

Mededelingen aan gemeenteraad  - Raadslid J. Töpke heeft opmerkingen bij de verslaggeving ivm de 

bespreking van zijn mondelinge vraag inzake het fietsverbod op de zeedijk.   

Johan Töpke mocht daags na de gemeenteraad een mail ontvangen van de voorzitter in navolging van zijn 

tussenkomst in de gemeenteraad. Hierin werden bewijzen en data gevraagd waarover hij het nooit had 

gehad. 

Het verslag werd oa hierdoor niet goedgekeurd door Johan Töpke. 

Gebruiksreglement sportinfrastructuur - invoegen regeling kunstgrasveld en gebruik cafetariaruimte 

sporthal De Bamburg - goedkeuring  

Raadslid F. Spaey vraagt of deze regeling een impact heeft op de 

voetbalclub Lombardsijde. Schepen De Poortere stelt dat de 

kantine onder de regeling van het AGB valt. Voor het gebruik van 

de velden werden er afspraken gemaakt. Er werden dagen 

training verplaatst op basis van die gesprekken. Er wordt 

opgemerkt dat voorliggende regeling betrekking heeft op de 

voormalige cafetaria van De Bamburg. 

 

Toestemming aan lokale politie tot gebruik ANPR camera's autoluwe zeedijk Middelkerke 

Er volgt een gedachtewisseling tussen enkele raadsleden ivm vanaf wanneer er sprake is 

van een overtreding bijv. bij het beperkt inrijden van de voetgangerszone. Er wordt 

tevens verduidelijkt dat de camera’s tot doel hebben de nummerplaatherkenning, maar 

dat de beelden ruimer zijn dan enkel de nummerplaatlocatie van een voertuig. Er werd 

toegelicht dat het systeem operationeel is sedert 1 juli en dat de eerste 350 

overtredingen op basis van de gas-procedure intussen verzonden zijn. 

Op vraag van raadslid J. Töpke wordt er gemeld dat de camera’s in principe niet 

geregistreerd hebben op 11/07/2021 tijdens een rommelmarkt op de Zeedijk. Moesten 

er toch overtredingen zijn vastgesteld dan hebben de betrokkenen er alle belang bij om 

verweer in te dienen met de melding dat zij deelnamen aan de rommelmarkt. De 

procedure staat vermeld in de kennisgevingsbrief 

 

Kennisname gemeentelijk beleidsplan ruimte - conceptnota  

Raadslid F. Annys heeft diverse vragen/opmerkingen. - Omdat 

dit nog geen definitieve tekst is zal zijn fractie als zodanig nog 

geen standpunt innemen. Voorzitter: het betreft een 

conceptnota. Het mist dus nog detail. - Er zal geen open ruimte 

meer aangesneden worden. Wat met de sociale- en de 

handelsprojecten? Wat gaat door en wat niet? Verwezen wordt 

naar brief van Woonwel waarbij wordt gesteld dat sommige 

projecten (Slijpe of Leffinge) niet meer zouden doorgaan. Burgemeester: brief is gerelateerd aan visietekst 

ivm Woonwel. In kader van regiovorming was er onlangs een overleg ivm de sociale 

huisvestingsmaatschappijen. Woonwel zal opgeslorpt worden. Ivm Slijpe stelt de burgemeester dat dit niet 

zal uitgevoerd worden omdat de sociale druk te hoog is (140 nieuwe woningen bij de nu reeds bestaande 

130-tal is te veel.) Ivm het woonuitbreidingsgebied Badenlaan is het akkoord van de minister een feit. 

Westende en Leffinge gaan dus door. Bij de herinnering van raadslid F. Annys aan zijn voorstel van destijds 

om te komen naar een 50/50-regel (koop/huur), stelt de burgemeester dat een dergelijke afwijking op de 

80/20-regel door de gemeente moet afgekocht worden en dat dit een hoog bedrag betekent. - De 

principes, uitgangspunten met elkaar verzoenen zal geen eenvoudige opdracht zijn, zoals: - de uitbreiding 



van de parking IJzerlaan. Burgemeester reageert met opmerking dat het een update betreft van het oude 

voorstel om Slijpebrug te verbinden met het rondpunt ter hoogte van de Heirweg. Na meer dan 20 jaar 

werden de plannen opnieuw geactiveerd en is er een akkoord in het vooruitzicht; - het voorzien van een 

gezonde woonmix, o.a. om jonge gezinnen aan te trekken; - het voorzien van hoogbouw en woontorens. 

Burgemeester: inderdaad, losstaande hoogbouw tot 20 verdiepingen in de kustzone mogelijk maken; - de 

planning: op 2 september overleg. Wanneer goedkeuring? Wat is stappenplan? Burgemeester: zo snel 

mogelijk.  

Vraag van Sofie DELRUE: Onderwerp: Opvanginitiatieven "In het college van 18-05-2021 werd beslist dat 

de toegang tot alle gemeentelijke opvanginitiatieven werd 

geweigerd voor gezinnen met onbetaalde facturen. Heeft deze 

beslissing geleid tot (af)betalingen?" Antwoord van LEJAEGHERE 

Natacha: "De betaling van de facturen van het IBO, van de DVO en 

van de speelpleinwerking wordt opgevolgd door de financiële 

dienst. Personen die de facturen niet betalen, worden op 

regelmatige basis doorgegeven aan de diensthoofden van de 

betrokken diensten. Zij contacteren deze personen om dit verder te bespreken en om een oplossing te 

vinden. Hierna wordt een voorstel van afbetalingsplan opgemaakt. De financiële dienst volgt op als het 

afbetalingsplan opgevolgd wordt. Wordt dit niet opgevolgd dan kan beslist worden om over te gaan tot 

schorsing. Wij wijzen er wel op dat dit slechts zeer zelden voorvalt. De financiële dienst bevestigt dat uit 

nazicht van de boekhouding blijkt dat er intussen een 3-tal gezinnen overgegaan zijn tot betaling van een 

deel van het openstaand bedrag. Het gaat hier over 1 gezin dat openstaande DVO-facturen heeft en 2 

gezinnen die openstaande IBO-facturen hebben. Voor de openstaande facturen speelpleinwerking werden 

voorlopig nog geen betalingen ontvangen. Mogelijks volgen er nog betalingen de komende weken (de 

vakantie is immers nog maar net begonnen)." Uit de bespreking: - Schepen N. Lejaeghere: de brugfiguur 

onderwijs volgt de dossiers persoonlijk op wat de opvang en het onderwijs betreffen; - De voorzitter 

bevestigt dat de brieven voldoende duidelijk zijn en dat o.a. de mogelijkheid om een afbetalingsplan te 

krijgen wordt vermeld in begrijpbare termen.    

Vraag van Sofie DELRUE: Dorpskernvernieuwing Mannekensvere  " 

Hoever staan de plannen m.b.t. de dorpskernvernieuwing van 

Mannekensvere" Antwoord van DE POORTERE: "Het dossier in verband 

met de herinrichting van de doortocht Mannekensvere werd op vraag van 

de gemeente opgestart. Aangezien dit een ge  westweg is, heeft 

Agentschap Wegen en Verkeer een studiebureau aangesteld voor deze 

opdracht. De opdracht omvat de opmaak van een startnota en ontwerpplannen. De startnota en 

ontwerpplannen werden ondertussen opgemaakt en besproken en goedgekeurd in de projectstuurgroep 

(PSG). 14/07/2021 Het dossier dient nu verder gezet worden en er dient een projectnota opgemaakt 

worden. Hiertoe dient AWV een nieuwe opdracht te geven aan een studiebureau maar daarvoor zijn 

momenteel geen budgetten voorzien. Het project werd ook nog niet opgenomen op het 

meerjarenprogramma van AWV." Uit de bespreking: - Raadslid heeft documenten van dossier gekregen van 

de schepen; - AWV heeft nieuw diensthoofd die kennelijk bereid is om schouders onder het project te 

steken; - Er zullen bewonervergaderingen georganiseerd worden voor de lokale bewoners.  

 

  



GEMEENTERAAD juni 2021 

 

Onderwerp: Fietsverbod zeedijk 
Vraag van Johan Töpke: 
"Ik las in verschillende persartikels dat de politie steeds meer ongelukken 
met fietsers en gocarts 
vaststelde. 
Hierdoor heeft het gemeentebestuur een tijdelijk fietsverbod ingevoerd 
op bepaalde trajecten op de 
zeedijk in Middelkerke en Westende van 1 juni tem. 30 september 2021. 
Vorige week stuurde ik een mail naar onze korpschef met de vraag naar 
een overzicht van de 
verschillende geregistreerde ongevallen op de zeedijk en Leopoldlaan, 
waaruit zou kunnen blijken dat 

er idd. steeds meer ongevallen gebeuren op onze zeedijk. Het zou voor velen een verduidelijking zijn 
wanneer dit verbod kan gestaafd worden aan de hand van deze cijfers maar tot op heden mocht ik 
nog niets ontvangen. 
Vakantiegangers met een gemiddeld verblijf van 1 à 2 weken zullen hier quasi geen hinder van 
ondervinden. Vooral Middelkerkenaars voelen zich gestraft door dit fietsverbod omdat ze nu 
gedurende 4 maand van hun eigen zeedijk niet kunnen genieten. 
Ook ik sta 100% achter maatregelen in het kader van de veiligheid maar heb het er moeilijk mee dat 
onze eigen bevolking de dupe is van deze beslissing. 
Dat er in drukke periodes ivm deze veiligheid iets wordt ondernomen betwist ik zeker niet maar in de 
maand juni (uitgezonderd themaweekends) en vanaf eind augustus is het veel rustiger op de zeedijk. 
De horeca is tevreden dat voorbijrijdende fietsers ook dan nog even halt houden bij hen. 
Wanneer we het iedereen duidelijk maken dat de zeedijk vooral een voetgangerszone is én bijgevolg 
in die periodes de snelheid niet hoger kan of mag zijn dan wandelaars, zullen fietsers die toch 
snelheid willen maken automatisch ontraden worden deze te gebruiken. 
Het wegnemen van de blauwe verkeersborden met suggestiestroken voor gocarts, fietsers en 
wandelaars is al een stap in de goede richting, hierdoor kan onze zeedijk volledig aanzien worden als 
voetgangerszone waar je overal aangepast mag fietsen. 
Maw in deze voetgangerszone mogen voetgangers en fietsers de volledige breedte van de zeedijk 
gebruiken, fietsers moeten stapvoets rijden, moeten doorgang vrijlaten voor voetgangers en desnoods 
stoppen en afstappen wanneer het voetgangersverkeer hun doorgang bemoeilijkt. Fietsers, gocarts en 
andere mobile tuigen mogen de voetgangers niet in gevaar brengen en niet hinderen. 
Afgelopen weekend heb ik met de fiets meer dan 40km zeedijk kunnen afleggen, ja op sommige 
plaatsen was het héél druk, nergens gevaarlijke toestanden meegemaakt op een paar uitzonderingen 
na. Enkele zandophopingen en vooral honden aan een meterslange leiband waardoor hun baasjes in 
alle vrijheid ongestoord over de zeedijk kunnen wandelen. 
Overal rijden kleine kinderen kriskras door elkaar met gocarts en elektrische wagentjes. Jeugd en 
ouderen met fietsen, steps, grote gocarts, skateboards, hoverboards, inline skates enz. Garçons die 
heen en weer lopen naar de terrassen, ijscreem- en wafelfiles op de zeedijk. Overal genietende mensen en 
blije gezichten. 
Eens in Middelkerke toegekomen zag je weliswaar in mindere mate verschillende fietsers op de 
zeedijk maar wat opviel is dat je her en der gefrustreerde mensen ziet rondlopen.  
Mensen die een boze blik werpen naar voorbijrijdende fietsers,  
mensen die roepen dat het hier verboden is op de zeedijk,  
mensen die schelden,  
mensen die roepen dat je een boete riskeert,  
kortom mensen die de taak overnemen van de politie.  
Anderzijds hoor je dan de fietsers en gocartgebruikers luidroepend reageren tegenover de voetgangers.  
Wel, zover is het hier nu gekomen in Middelkerke, mensen opjutten tegen elkaar.  
Wanneer je de sociale media leest zie je niet tientallen maar honderden reacties over deze maatregel zowel 
positief als negatief, door inwoners, tweede verblijvers en toeristen. 
Eén ding is zeker, Middelkerke heeft een primeur met deze maatregel, van Knokke tot De Panne 
weten ze nu onze fietsvriendelijke gemeente liggen.  
Nu het nog kan en vooraleer deze situatie escaleert doe er iets aan aub." 
 



 
Antwoord van DE POORTERE: 
"Op de delen van de dijk waar een voetgangerszone is, werd nu een verbod voor fietsers ingevoerd. 
Wel willen we graag duidelijk stellen dat in een voetgangerszone fietsers eigenlijk al niet echt kunnen 
fietsen. Ze moeten zich stapvoets door de andere weggebruikers begeven en als het druk is, moeten 
ze afstappen van hun fiets. Uit ervaring weten we dat veel mensen dit niet doen en toch gewoon 
doorfietsen. Maar de wegcode stelt eigenlijk al dat fietsen niet toegelaten zijn in een voetgangerszone. 
De gemeente werd aangesproken door onder andere handelaars maar ook door wandelaars op de 
dijk die vonden dat de situatie onveilig was met de doorgaande fietsers." 
Schepen D. De Poortere licht toe dat het voorstel voor 4 maanden er is gekomen op basis van de 
goeie commentaren van vorig jaar van de zelfstandigen en handelaars en ook door corona omdat er 
een uitbreiding mogelijk is van de terrassen (~uit veiligheidsoverwegingen).  
Er zijn geen handelaars rechtstreeks bevraagd geweest. 
 
Raadslid J. Töpke reageert dat zijn vraag deels is opgelost door de beslissing van het college van 
08/06 en is tevreden dat de beslissing is herzien.  

Het raadslid J. Töpke haalt aan dat 
hij een vraag gesteld heeft aan de 
korpschef om cijfers te kunnen 
verkrijgen m.b.t. het aantal 
ongevallen op de Zeedijk.  
De korpschef reageert dat het 
onbegonnen werk is om alle PV’s uit 
te pluizen. Het ISLP-systeem zal niet 

alle gegevens weergeven. Daarvoor is het noodzakelijk om alle PV’s na te lezen. Er zijn ook aangiften  
(bv. verzekeringskwesties) waarvan geen registratie bijgehouden wordt door de politie.  
De voorzitter en de burgemeester reageren dat er geen politiecapaciteit zal besteed worden aan 
opzoekingen, nazicht en analyse van ongevallen. 
Raadslid J. Töpke licht toe dat er handelaars zijn op de Zeedijk die hun omzet zien dalen door dit 
fietsverbod op de Zeedijk. De voorzitter en burgemeester reageren dat ze graag cijfers hiervan zouden 
zien.  
Raadslid M. Declerck merkt op dat de fietsenhandelaars op de Zeedijk niet op voorhand verwittigd zijn 
geweest." 

 
Onderwerp: Verkeerssituatie Dorpstraat 
Vraag van Franky ANNYS: 
"Er is onbegrip van de burgers bij de gewijzigde verkeerssituatie in de Dorpstraat. 
Waarom die wijziging, was er inspraak van de bevolking, en wat liep er fout bij het 
plaatsen van de verkeersborden?" 
Antwoord van DE POORTERE: 
"De wijziging in de Dorpsstraat is er gekomen op aanwijzen van de politie. Deze 
problematiek werd ook besproken in de vergadering van de Cel Mobiliteit. 
Er parkeerden dikwijls veel wagens ter hoogte van de frituur waardoor de doorgang 
enorm moeilijk en vaak ook onveilig verliep. Er werd beslist om slechts 4 
parkeerplaatsen te voorzien en achter de parkeerplaatsen een parkeerverbod te 

voorzien. Op die manier moest het verkeer geen al te grote afstand overbruggen. Doordat er geen 
verkeersborden stonden, moesten de mensen gewoon de wegcode volgen. Het verkeer komende van het 
plein moest dus voorrang verlenen. 
De voorrangsregeling werd er gewijzigd met als doel het verkeer komende uit de richting van de 
Leffingestraat af te remmen. 
De verkeersborden werden in eerste instantie correct geplaatst, maar werden dan door een 
misverstand en door de discussies op facebook verwisseld. Bijgevolg werd opdracht gegeven aan de 
werkhuizen om de verkeersborden terug correct en volgens het geldend aanvullend reglement te 
plaatsen. 
 
 
 
 



Onderwerp: ANPR camera's   
Vraag van Mario DECLERCK: 
"Op het Epernayplein staan 2 allutrussen met betonnen sokkels, komen daar 
ANPR camera’s op?" 
Antwoord van DE POORTERE: "De ANPR camera's komen inderdaad op de alu 
trus constructie. De constructie staat nog niet op de juiste plaats. Er moet ook 
nog een bescherming op komen zodat men niet gemakkelijk in de palen kan 
klimmen." 
Schepen D. De Poortere licht toe dat deze week een proefopstelling werd 

gedaan. Raadslid M.Declerck vraagt wat er met de blokken aan de toegang van het Epernayplein zal 
gebeuren. De schepen bevestigt dat die weg gaan." 
 

Onderwerp: Kantoor Toerisme Vraag van Mario DECLERCK: 
"Klopt het dat het toerisme kantoor gaat gevestigd worden 
in garage Omnia? 
Wat met het postgebouw? 
Hoe ver staat het met je de vergunningen van het ontwerp 
Garage Omnia die we in de krant gezien 
hebben?" 
Antwoord van DEDECKER Tom: "Het klopt dat het 
gemeentebestuur het toeristisch onthaal tegen het licht 

houdt en overweegt te investeren in nieuwe infrastructuur. (Een deel van) Garage Omnia, centraal in de 
badplaats gelegen, is een mogelijke optie. Er werd alvast een schatter aangesteld om de waarde te bepalen. 
09/06/2021 De balie in De Oude Post (toen nog Kusthistories) dateert reeds van 2009. Ondertussen is de 
visie op toeristisch onthaal zowel hier in Vlaanderen als internationaal heel sterk geëvolueerd. In 
samenwerking met Westtoer is de dienst toerisme al enige tijd bezig met het uitwerken van een 
concept dat voor Middelkerke zou kunnen werken. Centraal staat een zeer persoonlijk onthaal met 
volop aandacht voor beleving. Hierover werd reeds gerapporteerd aan de commissie vrije tijd. 
Het klopt dat het bestuur overweegt om een andere en meer geschikte locatie te kiezen voor het 
toerismekantoor. Een definitieve beslissing is er nog niet. De redenen hiervoor zijn: 
-De bovenverdieping van het gebouw, die nu gebruikt wordt voor de administratie, zal in de toekomst 
leeg komen te staan eens in het nieuwe gemeentehuis alle vrijetijdsadministraties zullen worden 
gecentraliseerd, 
-Ook door het wegvallen van de museumfunctie is er minder ruimte nodig. Voor tijdelijke 
tentoonstellingen is de ruimte minder geschikt. 
-Het gebouw heeft een minder dan optimale vorm en structuur. De balieruimte is benepen, het is 
moeilijk om toezicht te houden op wat er zich in de rest van het gebouw afspeelt. 
-Ook op vlak van toegankelijkheid heeft het huidige gebouw een aantal beperkingen. 
Mocht er geopteerd worden om de Oude Post te verlaten dan zal er op zoek gegaan worden naar een 
herbestemming. 
Wat betreft de vergunning, in zitting van 18/05/2021 heeft het college van burgemeester en 
schepenen de vergunning verleend." 
"De voorzitter licht toe dat het gebouw van de Oude Post ofwel zal herbestemd worden ofwel verkocht 
zal worden. Op de vraag van raadslid M. Declerck om de plannen te kunnen inzien reageert de 
voorzitter dat het raadslid de plannen kan opvragen." 

Toekennen toelage Zandsculpturenfestival  
Raadslid J. Töpke vraagt zich af of 60.000 bezoekers realistisch 
is. De voorzitter repliceert dat het 
zandsculpturenfestival loopt tot 12 september. Volgens de 
organisator zullen ze dit aantal bezoekers 
halen. Zij mikken zelfs op 80.000 bezoekers.  
Verder vraagt raadslid J. Töpke ook of er acties zijn met 

de tram. De voorzitter bevestigt dit. Er zullen combitickets zijn. De voorzitter licht verder nog toe dat de 
organisator een locatie wenste ter hoogte van een tramhalte. 
Raadslid R. De Lille merkt op dat Oostende vroeger geld kreeg om dit te organiseren. De voorzitter 
reageert dat de organisator hun kosten hebben voorgelegd en aangetoond dat ze € 150.000 nodig 
hebben. 
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Gestart met 1 minuut stilte ter nagedachtenis aan wijlen 

mevr. Janna Rommel-Opstaele, voormalig burgemeester van 

onze gemeente. 

Janna Opstaele 
Echtgenote van Willy Rommel 
Geboren op 31 maart 1957 in Oostende 
Rustig ingeslapen op 27 april 2021 te Leffinge 
Medeoprichtster Dier en Tuin Rommel 
Schepen gemeente Middelkerke 2001 - 2013 
Burgemeester van Middelkerke 2013 - 2018 

 

Raadslid F. Annys stelt dat het college onlangs een drone heeft 

gekocht en wil weten of ook de politie daar gebruik van kan maken. De 

wnd. Korpschef antwoordt dat de lokale politie zelf geen drone heeft, 

maar desnoods beroep kan doen op andere zones of op federale 

ondersteuning. De voorzitter verduidelijkt dat de drone vooral bedoeld 

is om luchtfoto’s te maken van projecten en evenementen in kader van 

promotie en dus geen bewakingsdoel heeft. 

 

Aanpassingswerken kerk Sint Pieterskapelle  

Vraag van Franky ANNYS: "Wat is de totale kost voor de gemeente van de 

aanpassingswerken in de kerk van Sint Pieterskapelle?" Antwoord van 

LEJAEGHERE Natacha: "Het is momenteel nog niet mogelijk om de totale kost 

van de aanpassingswerken in de voormalige Sint-Pieterskerk mee te geven, 

omdat de veranderingswerken nog niet volledig zijn afgerond. De kosten 

werden door onze technische dienst – vóór de start van de werken – geraamd 

op € 55.000 (inclusief btw). Na navraag bij de technische dienst – en op basis 

van een reeds uitgevoerd deel van de werken – zullen we ruimschoots onder 

dat geraamd bedrag blijven. Momenteel liggen we aan een som van € 

17.760,57 (voor aankoop materiaal bekabeling, verf, huur werkmateriaal, 

brandalarm). Eens de werken volledig afgerond zijn kunnen we een 

gedetailleerd overzicht met alle uitgaven bezorgen." Uit de bespreking: - F. Annys: er is geen inspraak 

geweest van lokale bevolking. Dit is jammer. Ook de kwestie van het verdwenen orgel ligt gevoelig in de 

plaatselijke gemeenschap. - N. Lejaeghere: Orgel stond in de weg en is weggenomen.  

 

Corona besmettingen  

Vraag van Franky ANNYS: 

"Er is blijkbaar opnieuw een opflakkering van het aantal corona besmettingen 

in Middelkerke, hoe ernstig is deze opflakkering en waar bevinden de 

besmettingen zich? Zijn er zelftesten of sneltesten ter beschikking gesteld 

vanuit de gemeente?" Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: "Hierbij de 

situatie op woensdag 12 mei: In de laatste 14 dagen zijn er 71 nieuwe 

besmettingen geregistreerd in Middelkerke wat een relatieve stijging is van 

92%. Omgerekend op 100 000 inwoners komt dit neer op 363 besmettingen terwijl het nationaal 



gemiddelde 365,3 is. Binnen het gemeentebestuur Middelkerke zijn er de laatste 2 weken clusters ontdekt 

in de bibliotheek en de gemeenteschool van Middelkerke. Bibliotheek: In overleg met de 

arbeidsgeneesheer werd ervoor gekozen om de bibliotheek open te houden om de dienstverlening te 

kunnen garanderen. Door de reeds geldende mondmaskerplicht liepen de klanten geen extra risico. Om de 

2 dagen werd vooraf aan de shift een sneltest afgenomen in het woonzorgcentrum. In totaal werden 4 

collega’s positief bevonden. Gemeenteschool: Op 26 april testte de klasleerkacht van het 6e leerjaar 

positief, Toen op 30 april ook een leerling positief bleek werd het 6e in quarantaine geplaatst. In de loop 

van de week van 3 mei kregen we meerdere signalen van kinderen die in quarantaine geplaatst werden 

door contacten in de privésfeer. In overleg met het CLB en de eerstelijnszone Westhoek & Polder is er 

overgegaan tot het testen van de hele school op vrijdag 7 mei. Er bleken 8 kinderen positief vooral binnen 

de kleuterafdeling. Om verdere verspreiding tegen te gaan werd de kleuterafdeling gesloten. Vrijdag 14 mei 

zal de kleuterafdeling een 2e test ondergaan. De negatief geteste kindjes kunnen de school hervatten vanaf 

maandag 17 mei." Uit de bespreking: - Er zijn voldoende sneltests ter beschikking, hetzij rechtstreeks, hetzij 

via Rode kruis. - Wat de gemeenteschool betreft werd er samengewerkt met een team van UZ-Gent. Hun 

advies werd gevolgd. Er was communicatie met de ouders ivm de maatregelen. 

 

Onderwerp: Afbranden grachten 

"Recent verscheen op de facebookpagina van landbouwers in 

Middelkerke een post van schepen Dierendonck waar hij 

landbouwers de tip geeft dat grachten afbranden nog steeds mag. 

F. Annys: was verbaasd over het bericht. Is blijkbaar enkel nog 

toegelaten in uitzonderlijke gevallen. Wil de methodiek zeker niet 

aanbevelen. Schepen H. Dierendonck herhaalt dat hij enkel 

antwoord van politie heeft gepost en dat hij dit niet wil 

aanbevelen. -Burgemeester: Middelkerke is één van de groenste gemeenten van het land. (Hij weidt 

vervolgens uit over de problematiek van het (slecht) onderhoud van de duinen en het beheer van 

Natuurpunt ter zake. Tijdens het debat meldt R. De Lille dat Groen en Natuurpunt twee afzonderlijke 

entiteiten zijn en dat de burgemeester desgevallend bij Natuurpunt moet klagen.) 

 

Verdwaalpalen  

Vraag van Johan Töpke: "Enkele weken geleden werden de 

verdwaalpalen uitgegraven op het strand. Wat zijn de verdere 

plannen met deze palen waarbij de klassieke figuren dienst 

doen als herkenningspunt vooral voor kleine kinderen 

gedurende het zomerseizoen?" Antwoord van DEDECKER 

Tom: "Sinds een aantal jaren worden op het strand 

verdwaalarmbandjes verdeeld waarvan de symbolen niet 

meer overeenkomen met de figuren op de verdwaalpalen. De armbandjes hebben reeds meermaals hun 

nut bewezen omdat het hier mogelijk is om contactgegevens op te schrijven. Daarom worden de 

verdwaalarmbandjes als nuttiger ervaren.  Om de mogelijkse verwarring te vermijden werd er dan ook door 

het college beslist om de verdwaalpalen niet langer op het strand te zetten, maar om volop in te zetten op 

de armbandjes." Uit de bespreking: - T. Dedecker: palen sterk onderhevig aan slijtage. 1ste jaar van 

legislatuur nog laten staan, maar na rijp beraad beslist om niet meer te plaatsen. - Voorstel J. Töpke om 

palen complementair te gebruiken. Er is volgens hem behoefte aan herkenningspunten op het strand. 

Redders zullen meer als kinderoppas dienen. T. Dedecker gaat daarmee niet akkoord en baseert zich o.a. op 

jarenlange ervaring. Kind gaat in beginsel in zacht zand en met wind mee. Verloren gelopen kinderen 

blijven niet bij redders, maar worden zo vlug als mogelijk aan de hulppost overgedragen. Ook suggestie van 

J. Töpke om herkenningspunt op reddingskabienen te plaatsen botst op een afwijzing van de voorzitter, 

want dit komt neer op een variante van de verdwaalpalen die als zodanig niet meer als nuttig beschouwd 



worden. - Burgemeester oppert de idee om gas-boetes te geven aan de ouders van kinderen die verloren 

lopen. De voorzitter merkt op dat het weglopen op zich niet de schuld is van de kinderen. Ouders moeten 

toezicht houden. De realiteit is tot op vandaag dat de ouders zich meestal aan het bezatten zijn in de 

strandbars wanneer hun kind verloren loopt… 

 

 

Frederick Spaey stelt zich vragen bij het 

voorval. “Wat er gebeurd is, is verwerpelijk. Alleen is 

het vreemd dat de gemeente al langer op de hoogte 

was, maar nu pas een tuchtonderzoek inroept. 

 

 

 

" Doofpotoperatie voorkomen! 

Begin maart '21 heeft de korpsoverste van de brandweer Middelkerke tegen alle afspraken in, en goed 
wetende dat dit niet mocht, een aantal vrouwen van brandweermannen van het korps te Middelkerke 
prioritair doen vaccineren . 

O.a. door enkele berichten op Facebook en enkele bezorgde inwoners kwam dit aan het licht. 

Hierop is Open Vld tussen gekomen op de gemeenteraad van 14.04.21 (zie pagina’s hieronder 

‘hulpverleningszone 1-Jaaractieplan 2021) en meldde de meerderheid dat ze op de hoogte waren van de 

vaccinatiefraude, maar tot dan hadden ze nog niets ondernomen. 

De Ldd - Cd&V-meerderheid heeft zodoende gedurende 6 weken niets gedaan en gehoopt dat de heisa 
zonder meer zou overwaaien. 

Pas op de gemeenteraad van 12.05.21 werden er verdere stappen gezet. De korpsoverste werd gehoord. 
Tijdens die gemeenteraad gaf de meerderheid nog steeds niet aan dat ze zouden optreden. Pas na een 
tumultueuze gemeenteraad en onder druk van Open Vld heeft het bestuur nu de vlucht vooruit genomen 
en een tuchtprocedure opgestart. 

Zonder tussenkomst van Open Vld zou het ganse dossier gewoonweg in de doofpot beland zijn" 

 Persartikel HLN 13/05/2021 

Ook in Middelkerke onderzoek naar 
vaccinatiefraude: postoverste brandweer en 
gemeentelijke preventieadviseur lieten ook 
echtgenotes van brandweermannen prioritair 
inenten 

Het Middelkerkse gemeentebestuur is een tuchtonderzoek 

gestart tegen de postoverste van de plaatselijke brandweer 

en tegen de gemeentelijke preventieadviseur. Ze worden beschuldigd van vaccinatiefraude. De 

commandant had - op vraag van het vaccinatiecentrum in Oostende - een lijst opgesteld met namen van 

brandweermannen die prioritair gevaccineerd mochten worden, maar voegde daar ook de namen van hun 

echtgenotes aan toe. Allemaal werden ze gevaccineerd. 



Woensdagavond kwam de gemeenteraad samen en in de besloten zitting mocht de postoverste het komen 

uitleggen aan alle raadsleden. Want wat is er nu gebeurd? De feiten dateren van enkele weken terug. “Op 

26 februari werd vanuit het vaccinatiecentrum in Oostende (waar inwoners van Middelkerke hun 

coronaprik krijgen, red.) de vraag gesteld om reservelijsten aan te leggen voor prioritaire vaccinaties met de 

overschotten van het vaccin AstraZeneca", laten gemeenteraadsvoorzitter Tom Dedecker en burgemeester 

Jean-Marie Dedecker weten namens het gemeentebestuur. “De bedoeling was om prioritair mensen te 

vaccineren die een hoger risico liepen, zoals brandweerlieden, politiepersoneel onderwijspersoneel.” 

“Op 1 maart werd door korpsoverste F.U. dergelijke lijst overgemaakt. Maar op die lijst stonden niet enkel 

de actieve leden van de brandweer, maar ook hun echtgenotes. Deze lijst werd overgemaakt aan de 

preventieadviseur - eveneens brandweerman (en familie van de korpsoverste, red.) en het 

vaccinatiecentrum. Ook de preventieadviseur maakte deze lijst ongewijzigd en zonder opmerkingen over.” 

De verantwoordelijke arts van het vaccinatiecentrum protesteerde echter tegen het opnemen van de 

echtgenotes op de lijst. ‘Tiens, bij de Middelkerkse brandweer werken opvallend veel vrouwen, dat moeten 

we toch eens checken’, klonk het daar. “Daarop stuurde de brandweer een nieuwe lijst zonder de 

echtgenotes naar het vaccinatiecentrum. Ondanks het gekende en gecommuniceerde protest van de 

verantwoordelijke arts hebben de brandweerlui en hun echtgenotes zich toch aangeboden voor vaccinatie 

en werd een prioritaire vaccinatie bekomen.” Vermoedelijk werd tóch de eerst doorgegeven namenlijst 

gebruikt. Hoe dat precies is kunnen gebeuren, is niet duidelijk.  

Het voorval kwam aan het licht na onder meer een post op Facebook, waarin één van de echtgenotes 

pronkte met haar vaccin. Uiteindelijk zijn acht echtgenotes zo gevaccineerd. “We zijn van oordeel dat 

dergelijke praktijk volstrekt onaanvaardbaar is en indruist tegen alle geldende regels van het 

vaccinatiebeleid”, zeggen Dedecker en co. “We zien ons dan ook genoodzaakt een tuchtprocedure op te 

starten tegen de preventieadviseur en, in samenspraak met de leiding van de hulpverleningsprocedure, een 

tuchtprocedure te starten tegen korpsoverste Frank Ureel. Zo kunnen we de volledige waarheid 

achterhalen. We benadrukken ons volledig te distantiëren van dergelijke praktijken van vaccinatiefraude.” 

Frederick Spaey van oppositiepartij Open Vld stelt zich eveneens vragen bij het voorval. “Wat er gebeurd is, 

is verwerpelijk. Alleen is het vreemd dat de gemeente al langer op de hoogte was, maar nu pas een 

tuchtonderzoek inroept.” Volgens Dedecker wou de korpsoverste aanvankelijk geen uitleg aan het 

schepencollege geven, ondanks twee keer daartoe zijn gevraagd. Officieel is de chef gedetacheerd is bij 

Hulpverleningszone 1. Pas na overleg tussen de gemeente en de zone kon de commandant voor de 

gemeenteraad verschijnen.  

 

 

 

 

 

  



GEMEENTERAAD april 2021 

 

Raadslid M. Declerck haalt aan dat de burgemeester in de vorige 

gemeenteraad sprak over 32 gebouwen die een bouwovertreding 

hebben of die er illegaal staan. Raadslid M. Declerck heeft hierover 

een schriftelijke vraag ingediend. Het raadslid merkt op dat de oudste 

overtreding onder burgemeester Titeca was en de recentste onder 

burgemeester Verlinde. De laatste overtreding dateert van 1987. De 

burgemeester merkt op dat hij zich vergist heeft. Hij dacht dat er 34 

gebouwen waren die een bouwovertreding hadden, maar blijkbaar zijn er 62. 17 daarvan zijn geregulariseerd. De 

burgemeester merkt op dat het bestuur nu geconfronteerd wordt met bouwovertredingen uit het verleden die nu 

geregulariseerd moeten worden. De burgemeester verduidelijkt dat zij niet willen toegeven aan veranderingen 

aan gebouwen met bouwovertredingen uit het verleden. De burgemeester verduidelijkt verder ook nog dat er 

gebouwen gezet zijn die niet mochten, ook onder het vorige bestuur. Hij haalt hier o.a. het voorbeeld aan van het 

sporthotel en La Terrazza in Westende. 

 

Ontwerpakte aankoop manege Derby  

Raadslid F. Spaey merkt op dat er een wijziging van de prijs van € 

1.100.000 naar € 1.144.385 en vraagt of dit te maken heeft met het 

verwijderen van golfplaten. De burgemeester reageert dat de meerprijs 

inderdaad de kostprijs bedraagt voor het verwijderen en wegbrengen 

van alle asbesthoudende golfplaten. Raadslid F. Spaey vraagt hoe men 

aan deze meerprijs is gekomen. Er is geen prijsofferte of dergelijke 

terug te vinden in het dossier. De burgemeester reageert dat deze verhoging berekend is zonder dat de gemeente 

een aanbesteding moet doen. Dit zou veel duurder uitvallen. Raadslid F. Spaey vraagt hoe deze prijs dan berekend 

is geweest. Het raadslid had verwacht dat hier iets van terug te vinden zou zijn in het dossier. De burgemeester 

reageert dat de kostprijsprijsberekening zal worden overgemaakt aan het raadslid. De VLD-fractie zal zich 

onthouden bij dit agendapunt. 

 

 

Bestek voor de aanstelling van een bouwteam voor het ontwerp, 

de realisatie en het onderhoud van het nieuw gemeentehuis  

Raadslid J. Töpke merkt op dat de initiële oppervlakte voor het 

nieuwe gemeentehuis 6.000 m² bedroeg en nu 4.000 m² en vraagt 

wat de reden hiervoor is. De voorzitter licht toe dat de 

oppervlakte is bijgestuurd omwille van 2 redenen. Enerzijds na 

consultatie van de diensthoofden m.b.t. de noodzakelijke 

oppervlakte van elke dienst en anderzijds omwille van de kostprijs. 

Raadslid J. Töpke vraagt of er rekening gehouden is met meer telewerk in de toekomst. De burgemeester reageert 

dat is ook een reden is waarom de oppervlakte minder is dan voorheen. N.a.v. de opmerking van raadslid J. Töpke 

in verband met de kostprijs reageert de burgemeester dat ze streven naar 13,5 miljoen euro. Raadslid J. Töpke 

merkt op dat er een zelfde puntensysteem gehanteerd zal worden als bij het casino, maar vraagt zich af waarom 

er meer punten staan op het architecturale dan op het stedenbouwkundige in het dossier van het nieuwe 

gemeentehuis. De burgemeester reageert hierop dat het casino zwaardere stedenbouwkundige problemen had 

omdat het casino een landschapsproject is, terwijl de ligging van het nieuwe gemeentehuis geen 

stedenbouwkundige problemen met zich meebrengt. Het bestuur hecht belang aan het architecturale van een 



nieuw gemeentehuis. De voorzitter merkt op dat het architecturale ook belangrijk is voor de uitstraling van de 

gemeente. Raadslid J. Töpke vraagt of er rekening gehouden is met vaste kosten voor het oud gemeentehuis in de 

toekomst. Dit zal wellicht een meerkost met zich meebrengen. De voorzitter reageert dat dit klopt. Er is hier 

rekening mee gehouden. Een gebouw extra kost extra geld. De voorzitter merkt op dat het meerjarenplan is 

goedgekeurd waarin dit mee in rekening is gebracht. 

 

Bestek concessie ijsverkoop Koning Ridderdijk Westende  

De voorzitter licht toe dat er een foutje geslopen was in de agenda met 

toelichting die verspreid was en in de raadzaal lag bij de dossiers. Hierin 

stond dat de concessievergoeding minstens € 12.000 bedraagt per jaar. Dit 

is niet correct. De concessievergoeding bedraagt minstens € 12.000 voor 

de duur van de concessie. Dit stond correct vermeld in het dossier, maar 

niet op de agenda met toelichting. De agenda met toelichting werd 

aangepast. Raadslid M. Declerck vraagt of er overleg is geweest met de Kwinte. De voorzitter en schepen H. 

Dierendonck bevestigen dat de Kwinte geen ijs verkoopt. Raadslid M. Declerck stelt zich ook vragen bij de locatie 

voor deze concessie. De voorzitter verduidelijkt dat dit geen permanente constructie zal zijn, maar een mobiele 

constructie die elke avond weg moet van het openbaar domein. 

 

Hulpverleningszone 1 - Jaaractieplan 2021   

Raadslid F. Spaey wenst bij dit agendapunt een zijdelingse vraag 

aan bod te brengen. Blijkbaar hebben een aantal vrouwen van de 

brandweermannen zich ook laten vaccineren. Het raadslid vraagt 

zich af of het college hier weet van had en of hier tegen opgetreden 

is. Het raadslid merkt verder nog op dat dit op Facebook is gepost 

door een van die vrouwen. 14/04/2021 De burgemeester bevestigt 

dit voorval en merkt ook op dat het bestuur hier niet mee opgezet 

is. Dit was blijkbaar een persoonlijk initiatief van de brandweercommandant. Het is zelfs zo dat de partners van de 

brandweerlui eerder gevaccineerd waren dan de politie. De voorzitter reageert dat deze persoon zal moeten 

verschijnen voor het college. Betrokkene zal hierover bevraagd worden. De voorzitter verduidelijkt nog dat het 

bestuur hier zwaar aan tilt en dat het college een standpunt zal moeten innemen na het verhaal van betrokkene 

te hebben gehoord. De algemeen directeur verduidelijkt dat wat gemeentelijke en OCMW-administratie betreft 

enkel mensen met risicocontacten op de reservelijst stonden. Er zijn geen mensen gevaccineerd waarvan het 

ongeoorloofd was. Raadslid F. Spaey merkt op dat niemand dit kan toejuichen en zegt dat dit geen voorbeeld mag 

zijn. Het raadslid vraagt of dit zeker kan opgevolgd worden. De postoverste moet op zijn vingers getikt worden. 

De voorzitter repliceert dat het college de raadsleden op de hoogte zal houden via mail over het dossier. 

Lijst nominatieve subsidies 2021 (deel 2)  

Raadslid M. Declerck merkt op dat alle handelaarsbonden € 550 werkingssubsidie krijgen plus nog een 

projectsubsidie en merkt ook op dat de bedragen van de projectsubsidie variëren. De voorzitter verduidelijkt dat 

dit vroeger een vast bedrag was voor elke handelaarsbond (€ 10.000). De ene handelaarsbond was actiever dan 

de andere. Nu is dit geen vast bedrag meer, maar staat hier iets tegenover. Schepen H. Dierendonck verduidelijkt 

aan raadslid Declerck dat de bedragen van de nominatieve projectsubsidie gebaseerd zijn op basis van vroeger. 

De voorzitter merkt ook nog op dat dit gaat om bedragen die nominatief voorzien worden. Dit is geen verworven 

recht. 14/04/2021 Raadslid M. Declerck vraagt waarvoor de toelage van € 40.000 die voorzien is voor de fusie van 

Middelkerkse voetbalploegen gebruikt zal worden. Schepen H. Dierendonck reageert dat dit o.a. zal aangewend 

worden voor tenues en trainingen te voorzien. In verband met het feit dat de projectsubsidies geen verworven 

recht is, vraagt raadslid F. Annys hoe er dan mee omgegaan wordt in tijden van corona.  

 



GEMEENTERAAD maart 2021 

 
Vragen van raadsleden ivm lokale politie Onderwerp: Openen terrassen  

Vraag van Mario DECLERCK: "Naar aanleiding van de berichten in de media betreffende de aankondiging van de 

Burgemeester dat de terrassen zullen mogen openen in Middelkerke voor 

de paasvakantie, had ik graag meer geweten hierover. Graag toelichting 

hoe dit in zijn werk zal gaan?”- burgemeester: 2 petjes, 1 als 

burgemeester en 1 als parlementslid. Heeft verklaard dat de terrassen en 

de beachbars mogen uitgezet worden conform de lokale regeling. Hij wil 

acties plannen met andere kustburgemeesters. Hij heeft brief geschreven 

met vraag om beachbars en terrassen open te stellen mits zekere 

voorwaarden. Vanuit parlementaire positie desgevallend politieke en 

burgerlijke ongehoorzaamheid, maar tegelijk ervoor zorgen dat bijv. lokale politie niet in problemen komt en hij 

kan dus niet aanzetten om tot gebeurlijke onwettelijkheden over te gaan.  

Raadslid M. Declerck: maant burgemeester aan tot voorzichtigheid wat zijn uitspraken betreft. Hij moet zich 

bewust zijn van de impact er van. Hij kan zich als horeca-uitbater voor een groot deel terugvinden in het discours. 

- raadslid M. Declerck, heeft het moeilijk met een gebeurlijke oproep tot burgerlijke ongehoorzaamheid als 

burgemeester. Hij bepleit het constructief omgaan met elkaar.  

Raadslid J. Töpke: Vraagt of er lokale peiling geweest is bij horeca om standpunt van de sector te kennen. In 

Oostende zou nog niet de helft voorstander zijn, omdat men voor het verlies van de coronapremie vreest. 

Burgemeester antwoordt dat hij duidelijk heeft gesteld dat een heropening van 10/03/2021 de terrassen geen 

impact mag hebben op de premie. Hij reageert vanuit het buikgevoel en heeft als zodanig geen enquête nodig.  

 

Tussentijdse rapportage meerjarenplan 2020-2025  

Raadslid F. Annys, verwijzend naar p. 8 ivm reinheid van de gemeente, vraagt om het bij een ongeval overleden 

personeelslid te vervangen. Schepen H. Dierendonck antwoordt dat het sluikstorten nog 

steeds wordt opgevolgd. Er worden ook meer vuilnisbakken geplaatst (o.a. langs 

fietsroutes). Langs de zeedijk komen er grotere vuilnisbakken en meer ophaalrondes. Er 

wordt steun verleend aan burgerinitiatieven. Er wordt dus heel wat extra aandacht 

besteed aan de gemeentelijke reinheid. Raadslid F. Annys herhaalt zijn pleidooi voor 

mobiele camera’s, al was het maar minstens voor het afschrikeffect.  

Raadslid J. Töpke vraagt om aandacht te hebben voor sluikstorten op het recyclagepark (in niet betalende zone 

afval voor betalende zone storten). Hij stelt voor om daar eventueel een camera te 

plaatsen. Schepen H. Dierendonck verklaart niet op de hoogte te zijn van het probleem en 

neemt akte van de melding.  

Op de vraag van raadslid J. Töpke of er honden toegelaten zullen worden op de voorziene wandelpaden op het 

strand, antwoordt de burgemeester ontkennend. De huidige regeling blijft van toepassing.  

Op de vraag van raadslid F. Annys of het zo is dat het uitzenden van de EK-voetbalwedstrijden en het organiseren 

van bijhorende evenementen exclusief voorbehouden is voor het “Sportpaleis” antwoordt de burgemeester 

ontkennend.  

Op de vraag van raadslid F. Annys of het contract voor het gebruik van de kerk te Sint-Pieters-Kapelle nog ter 

goedkeuring zal voorgelegd worden aan de gemeenteraad, antwoordt de algemeen directeur ontkennend. De 

burgemeester stelt dat men een goede invulling voor het kerkgebouw heeft gevonden en dit voor weinig 

gemeenschapsgeld. 

 

 



Bestek concessie avondmarkten 2021-2026   

 

Op de vraag van raadslid M. Declerck waarom er geen markten meer 

georganiseerd worden in de Kerkstraat, antwoordt schepen N. 

Lejaeghere dat de Kerkstraat een te belangrijke verkeersader is voor 

de gemeente. Men heeft geopteerd voor de zeedijk. Dit is ook 

bevraagd geweest aan de lokale handelaars.  

 

Ontwerpakte aankoop La Terrazza  

Raadslid M. Declerck stelt dat zijn fractie zich zal onthouden bij de 

stemming over dit agendapunt. Het is onduidelijk wat er met het 

plein en het goed zal gebeuren. Men stelt vast dat er heel wat 

aankopen gebeuren, wat wil zeggen dat het vorig beleid een 

financiële reserve heeft opgebouwd. De voorzitter antwoordt op dit 

laatste dat dit deels zo is, maar dat het huidig beleid de financiën 

heeft geoptimaliseerd. De aankoop kadert in het benutten van 

kansen om de toekomst veilig te stellen. Het meerjarenplan toont aan dat de aankoop kan gefinancierd worden 

zonder het financieel evenwicht te verstoren. Volgens de burgemeester moet er geïnvesteerd worden om niet te 

sterven ... De aankoop is nodig en opportuun om het ganse plein, met een “triestig” verleden, te kunnen 

vernieuwen met inbreng en betrokkenheid van alle betrokken partijen (incl. de eigenaars van de ondergrondse 

garages bijv.).  

 

Leidraad concessie voor de organisatie van drie Belgische Kampioenschappen wielrennen  

Raadslid F. Spaey vraagt naar de stand van zaken van het BK 

veldrijden op het militair kamp te Lombardsijde/Nieuwpoort en de 

afspraken met de stad Nieuwpoort ter zake. Schepen H. Dierendonck 

antwoordt dat de burgemeesters en de betrokken diensten met 

elkaar contact hebben gehad en dat er principiële akkoorden zijn. Er 

is ook een mondeling akkoord van defensie en een gunstig advies van 

ANB. Een en ander moet nog geformaliseerd worden. Er zijn diverse 

beschermingsmaatregelen voor de natuur voorzien. Op de vraag van 

raadslid R. De Lille of het parcours reeds gekend is, meldt schepen H. Dierendonck dat dit het geval is, maar dat 

dit nog geen verspreidbaar (bestuurs)document betreft. De burgemeester meldt dat er een correctie zal gebeuren 

van een persbericht waarbij niet volledig correcte info werd verspreid ivm het peterschap van de 

kampioenschappen. F. Maertens blijft peter van alle kampioenschappen, J. Museeuw is parcoursbouwer van het 

BK wegrit (26/06/2022) en P. Herygers is parcoursbouwer voor het BK-cyclocross (8-9/01/2022).  

 

Wijziging belastingreglement op terrassen en andere uitstallingen op het openbaar domein  

Raadslid F. Spaey herinnert aan het standpunt van zijn fractie bij de stemming vorig jaar over het voorstel, 

waarbij hij toen een volledige afschaffing van de betrokken belasting voorstelde. Ook nu is hij 10/03/2021 

voorstander van een afschaffing in het kader van de coronamaatregelen. Zijn fractie zal zich onthouden bij de 

stemming. De voorzitter verduidelijkt dat er tal van vragen tot kwijtschelding of vrijstelling gesteld worden in het 

kader van de coronamaatregelen (tweede verblijvers, logies, campings, …). Het beleid kan niet ingaan op al die 

vragen. Ook al omdat tal van maatregelen geld kosten en omdat het budget in evenwicht moet blijven. Raadslid 

M. Declerck verklaart dat hij en raadslid M. Vermote wel voor zullen stemmen als teken van appreciatie van het 

voorstel.  

 

 



 

Leveren en plaatsen nieuwe parkeermeters  

Raadslid M. Declerck verklaart dat hij en zijn fractiegenoten zich zullen onthouden. Hij is tegen een uitbreiding 

van de betalende zones en het globale parkeerplan is nog onduidelijk. Hij vraagt wat de 

verwachte opbrengst is. Schepen D. De Poortere stelt dat het plan reeds werd voorgesteld in 

de commissie algemeen beleid en dat er geen opmerkingen waren. Men is thans bezig met 

het volledig op punt stellen van het plan. Er zullen niet zoveel meters nodig zijn als 

aanvankelijk gepland. De aantallen in het bestek zijn indicatief. Punt moet nu op 

gemeenteraad omdat er een lange levertijd voor parkeermeters van toepassing is (minstens 4 

maanden).Als de (interne) vragen zijn beantwoord en het project volledig klaar is zal hij het 

opnieuw toelichten in de commissie.10/03/2021 Er komen 4.400 betalende plaatsen ipv 

1.800 met een gebruik van 180 dagen per jaar. Er wordt gewag gemaakt van een opbrengst 

van 4 miljoen euro per jaar. De concrete cijfers worden nog bestudeerd. Op de opmerking 

van raadslid M. Declerck dat sommige gemeenten hun betaalregeling voor het parkeren 

afbouwen reageert de burgemeester met de stelling dat de kustgemeenten hun systeem vernieuwen en 

uitbreiden. Hij wijst naar de zeer lage bezettingsgraad van de parkings Markplein en Badenlaan (“investeringen en 

plannen vorige legislatuur”) en stelt dat er nu een globaal parkeerbeleidsplan wordt uitgewerkt gebaseerd op een 

rechtvaardige spreiding en met een belangrijke digitale insteek. Uit een gedachtewisseling blijkt dat men de 

belijning voor de shop en go plaatsen intussen aan het bijwerken is. Op de vraag van raadslid R. De Lille of de 

regeling tav personen met een beperking intussen duidelijk is, antwoordt schepen D. De Poortere dat de 

betaalregeling van toepassing zal blijven. 

Samenwerkingsovereenkomst WVI en kostendelende vereniging omgevingsvergunning en handhaving  

Op vraag van raadslid F. Annys wordt verduidelijkt dat het in totaal gaat om 3 controleurs. Volgens raadslid F. 

Annys is dit van het goede teveel en vreest hij voor een heksenjacht. Schepen H. Dierendonck relativeert zowel 

het aantal (bijv. niet voltijds) als de opdrachten van de controleurs. Zij staan in voor de handhaving, maar geven 

ook bijstand. Schepen D. De Poortere verwijst naar het ingewikkeld zijn van de milieuregelgeving en stelt dat als 

men in orde is men uiteindelijk geen controlevrees moet hebben. De algemeen directeur stelt dat het uitbesteden 

van de toezichtregeling voordelen heeft door de functiescheiding. 

 

 

  



GEMEENTERAAD februari 2021 

 
Lokale politie - wijziging personeelsformatie en organogram - goedkeuring 
Dit agendapunt wordt toegelicht door de korpschef wnd., Frank Delva, aan de hand van een 
powerpointpresentatie. 
 
Raadslid M. Declerck vraagt of we meer commissarissen zullen krijgen waarop de wnd. korpschef 
repliceert van niet. 
Verder vraagt raadslid Declerck of dit nu een totaal ander organogram is dan vroeger. De korpschef 
wnd. reageert hierop dat het toch wat anders is dan vroeger. 
 
Raadslid M. Declerck merkt ook op dat dit geen goed logo is en stelt voor om hierover eens advies te 

vragen aan de gemeentelijke communicatiedienst. 
De burgemeester benadrukt dat dit logo is overgenomen van het vorige beleid. 
Raadslid Declerck merkt op dat hij niet tegen dit logo is, maar stelt voor om eens ten 
rade te gaan bij 
de communicatiedienst van de gemeente. 
 
Raadslid F. Annys merkt op dat de financieel directeur niet is opgenomen in het 
organogram van de 

politie. De voorzitter merkt op dat dit klopt. Bij een ééngemeentezone, zoals Middelkerke, is de functie van de 
bijzonder rekenplichtige en de financieel directeur van de gemeente eenzelfde persoon.Raadslid Annys vraagt of 
de algemeen directeur van de gemeente ook personeelschef is van de 
politie. De algemeen directeur antwoordt dat dit niet zo is. 
 
Raadslid J. Töpke vraagt of er nieuwe software zal voorzien worden en of er ten rade is gegaan bij 
andere korpsen en vraagt verder ook of de huidige hardware voldoet voor de nieuwe software. De 
wnd. korpschef licht toe dat alles meer gedigitaliseerd zal worden en dat is federaal bepaald. 
 
 
Casino - selectieleidraad voor de concessie tot het exploiteren van een hotel in het nieuw 
casinogebouw – goedkeuring 

 
Raadslid M. Declerck merkt op dat hij dacht dat er veel interesse was.  
De voorzitter reageert dat ze het aangewezen achten om de aanbesteding opnieuw uit 
te schrijven om dat er maar 1 kandidaat was. 
Raadslid Declerck vraagt of ze verwachten dat er nu meer kandidaten zullen zijn.  
Hij merkt ook op dat het een korte periode is om in te steken voor de 
aanbestedingsprocedure. Het raadslid was geschrokken dat er maar zo weinig 
kandidaten waren. 

 
De burgemeester licht toe dat sinds het gebouw gekend is, er veel meer interesse is voor de horeca. 
Raadslid M. Declerck vraagt hoe deze aanbesteding bekend gemaakt wordt, waarop de voorzitter 
antwoordt dat dit via E-tendering gebeurt. 
 
 
Belastingreglement op het ontbreken van parkeerplaatsen - opheffing en goedkeuring 

 
Raadslid M. Declerck licht toe dat zij dit agendapunt niet zullen goedkeuren omdat 
eigenaars getroffen zullen worden en er te weinig bevraging is geweest bij de 
immosector. 
 
Raadslid F. Annys vraagt om goed te communiceren hierover en de mensen goed en 
duidelijk te informeren van deze regeling. Hij haalt een concreet voorbeeld aan van 
een situatie. De burgemeester reageert dat dit concreet voorval hier niet kan 

beoordeeld worden. Er bestaat een mogelijkheid om bezwaar in te dienen en het college van burgemeester en 
schepenen oordeelt hier dan over. 
De voorzitter merkt op dat het niet de taak is van de gemeente om mensen uit het binnenland te 
informeren wanneer zij een appartement willen aankopen via een promotor. 
 
Raadslid J. Töpke vraagt of er tolerantie mogelijk is. De voorzitter licht toe dat iemand die ver buiten 
de bebouwde kom woont perfect in parking kan voorzien. 

 
 
 
 



 
Onderwerp: Aantal besmettingen in Middelkerkse WZC's 
In WZC De Ril en WZC De Tara zijn er momenteel geen besmettingen. 
In WZC Haerlebout zijn 18 bewoners en 5 medewerkers besmet. Hier is een dalende trend merkbaar. 
In WZC Westduin zijn 52 bewoners en 11 medewerkers besmet. Hier stijgen de cijfers nog steeds 
maar minder sterk als in het begin van de uitbraak. De extra maatregelen beginnen vrucht af te werpen." 

 
Raadslid J. Töpke vraagt of het niet te vroeg is na de 2e vaccinatie om alweer 
bezoek toe te laten in De Ril. D. Gilliaert repliceert dat ook het mentaal welzijn van de 
bewoners bekeken moet worden. Bewoners zullen op hun kamer moeten blijven en 
zullen op regelmatige tijdstippen getest worden. 

 
 

Vragen van raadsleden 
 

Onderwerp: RUP Recreatie Zeelaan 

 

Vraag van Mario DECLERCK: 
"In de gemeenteraad van 14maart 2019 hebben we het RUP Recreatie Zeelaan 
goedgekeurd. 
Sindsdien hebben we echter niets meer vernomen ivm dit project? 
Is er een stand van zaken of gaat dit gewoon niet door?" 
Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 

"Sedert de goedkeuring van het RUP is er geen enkel bouwdossier ingediend of voorgelegd ter 
bespreking voor de aldaar voorziene gebouwen en activiteiten." 

 
Onderwerp: Woonuitbreidingsgebied Slijpe 

 

Vraag van Franky ANNYS: 
"Stand van zaken woonuitbreidingsgebied Slijpe?" 
Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 
"Dinsdag 15/12/2020 werd een masterplan voorgesteld aan het college van burgemeester en 

schepenen voor een eventuele ontwikkeling van het woonuitbreidingsgebied door de mogelijke 
ontwikkelaars, zowel WoonWel (sociale huisvestingsmaatschappij) als Imroder (private partner). 
Begin dit jaar is het gemeentebestuur gestart met de opmaak van het gemeentelijk ruimtelijk 
beleidsplan (GRB) waarbij (onder andere) een uitspraak zal gedaan worden over alle resterende 
woonuitbreidingsgebieden op het grondgebied. 
Het masterplan wordt meegenomen in de procedure van het GRB, pas daarna zal er een definitief 
standpunt ingenomen worden over dit concreet woonuitbreidingsgebied." 
Uit de bespreking: 
Raadslid F. Annys merkt op dat het belangrijk is dat jonge gezinnen aangetrokken worden. Hij vraagt 
of hier zal afgeweken worden van 80/20-regel? De burgemeester reageert dat de gemeente opteert 
voor 50/50, maar dan moet er een boete betaald worden. 
Schepen D. Gilliaert licht toe dat voor Slijpe enkel sociale woningen voorzien geen goed idee is. 
Daarom wordt ook beroep gedaan op een private partner. 
De burgemeester licht toe dat de gemeente er alles aan doet om jonge gezinnen aan te trekken 
(voorbeeld: personenbelasting naar 0%). 

 

Onderwerp: Oude tramsporen Lombardsijde 

 

Vraag van Frederick Spaey: 
"In Lombardsijde worden de oude tramsporen van het dorpsplein en de 
Oude Nieuwpoortstraat verwijderd. Zijn er plannen van hoe de inrichting 
exact zal gebeuren en zullen deze werken een invloed hebben op de 
planning van de heraanleg van de doortocht Lombardsijde?" 
Antwoord van DE POORTERE: "Na het verwijderen van de sporen 
worden de rijvakken terug afgewerkt met een asfaltverharding. 

Nadien zal er gekeken worden om het plein een zekere indeling te geven. Hierbij zullen los 
meubilair en bloembakken gebruikt worden die kunnen verplaatst worden bij evenementen. 
Voor de indeling zullen geen zware investeringen gedaan worden gezien het plein in de werken 
van de doortocht Lombardsijde volledig aangepakt wordt. De huidige werken zullen geen invloed hebben op  
de invulling of de timing van de geplande werken." 
Uit de bespreking: 
Raadslid F. Spaey vraagt of het budget voor het verwijderen van de tramsporen door de gemeente zullen  
voorzien worden waarop schepen De Poortere reageert dat dit zo is. 

 



 
Onderwerp: GAS5 ( gas en snelheidsovertredingen) in gemeente 

Vraag van Frederick Spaey: 
"Zal de gemeente gebruik maken van het systeem van Gas-boetes bij lichte 
snelheidsovertredingen?" 
Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 
"In uitvoering van het Vlaams regeerakkoord krijgen lokale besturen de mogelijkheid om 
gasboetes 
uit te schrijven voor beperkte snelheidsovertredingen in zones waar een 
snelheidsbeperking van 30 of 50 km./ u. geldt. 
Deze regeling is in werking getreden op 01/02/2021. Er werd een nieuwe gas-procedure in 
het 

leven geroepen en wordt “gas5” genoemd. 
Het is inderdaad de bedoeling om die gas5-regeling ook in Middelkerke in te voeren. 
Daarvoor moet aan een aantal voorwaarden voldaan worden. Eén van de voorwaarden is dat de 
overtredingen moeten vastgesteld worden met automatisch werkende en volledig door de lokale 
overheid gefinancierde toestellen. In de schoot van de politie is men dan ook bezig met het uitwerken van  
een passend plan. Dit veronderstelt bijvoorbeeld de aankoop of leasing van een nieuw en eigen toestel. Daarvoor 
moeten de nodige kredieten nog voorzien worden. Ook het kader waarbinnen zal opgetreden worden moet nog 
vastgelegd worden in overleg tussen college en politie. Dit wordt voorzien voor het najaar 2021. 
De invoering van het gas5-systeem zal in Middelkerke dan ook ten vroegste in de loop van 2022 gebeuren. 
Het is dus nu nog veel te vroeg om mij of het college of de politie te bevragen over allerhande 
modaliteiten in verband met de toepassing van gas5.Op dit ogenblik zitten we dus nog maar op het niveau van  
het principe. Al de rest moet nog volgen 
(Deze vraag werd behandeld bij agendapunt 3 van de gemeenteraad). 
De burgemeester licht toe dat hij geweigerd heeft voor trajectcontroles. De reden hiervoor is omdat 
dit geen rekening houdt met tijd en omstandigheden. 
Raadslid F. Spaey vraagt of er nog gewerkt zal worden met een multanova. De burgemeester 
reageert dat de apparatuur nu gehuurd wordt. In de toekomst zal dit zelf moeten aangekocht worden 
 
 
 
Onderwerp: Toekomstplannen terrein manége Derby 

 
Vraag van Johan Töpke: 
"Wat zijn de toekomstplannen met het terrein van de manège Derby?" 
Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: 
"De gemeente heeft inderdaad de intentie om de site van de manege Derby te verwerven. 
Er werd door het college van burgemeester en schepenen een landmeter aangesteld om 
onafhankelijk de waarde van het goed te bepalen en een schattingsverslag op te maken. 
De manege heeft een heel interessante ligging, aansluitend op het vrijetijdspark  

De Krokodiel en de duinen, en is hierdoor recreatief bijzonder waardevol. 
De aankoop van deze gronden is, in eerste instantie, strategisch van aard. Het bestuur wil voorkomen 
dat bij een eventuele verkoop aan derden de verdere ontwikkeling van het vrijetijdspark zou worden 
gehypothekeerd. Ongetwijfeld zullen er zich in de toekomst tal van opportuniteiten aanbieden, maar op dit ogenblik 
is er nog geen concreet voorstel naar invulling of herbestemming." 
Uit de bespreking: 
Burgmeester licht toe dat er een akkoord is tot aankoop (akte moet nog verleden worden). Het plan is dat manege 
blijft staan tot 1 september. Dit project zal deel uitmaken van het sportpark. 
 
 
Onderwerp: Parkeermogelijkheden vaccinatiecentrum 

 
Vraag van Johan Töpke: 
"De generale repetitie voor het vaccinatiecentrum in het kursaal van 
Oostende is vorige week in het lang en het breed aan bod gekomen in de 
media. Alles is blijkbaar onder controle voor jullie, vanaf het binnenkomen 
tot het verlaten van het gebouw maar veel Middelkerkenaren zitten met een 
totaal ander probleem. 
De kusttram stopt weliswaar op wandelafstand van het Casino maar de 

meerderheid van Middelkerke zal de auto nemen. 
Er werd met geen woord gerept over parkeermogelijkheden om en rond dat vaccinatiecentrum, niet in 
de media, niet op websites. ‘Het parkeerprobleem’, dat is iets waar de burger vooral mee bezig is, nee 
niet van dat spuitje, maar vooral, …kan ik mijn wagen ergens kwijt of moeten we eerst half Oostende 
rondrijden op zoek naar een plaats. 
In Oostende is er sowieso al een probleem om ergens parkeerplaats te vinden. 
Ik hoop dat jij dit Middelkerks probleem heb aangekaart vorige week zoniet is het hoogtijd dat hier 
werk wordt van gemaakt. 
De ‘dry-run’ legde geen problemen bloot maar dit zou wel eens het grootste probleem kunnen zijn 
indien er geen voorbehouden parkeerplaatsen worden voorzien." 



 
+ vraag Annys F. : 
"Worden er vanuit de gemeente inspanningen gedaan voor een goede mobiliteit naar het 
vaccinatiecentrum?" 
Antwoord van GILLIAERT Dirk: 
"Het voorzien van voldoende parkeerplaatsen was 1 van de voorwaarden tijdens het bepalen van de 
plaats van het vaccinatiecentrum. 
Momenteel onderhandelt stad Oostende met de uitbater van parking kursaal namelijk Castelein NV. 
Het is de bedoeling dat er gratis parkeerplaatsen aangeboden worden. Dit moet nog verder uitgewerkt 
worden op het vlak van tijdsduur, signalisatie, aantal plaatsen. Hier verwachten we duidelijkheid over 
tijdens de komende weken. (Op vraag raadslid Franky Annys:) 
De grootste hoeveelheid van de Middelkerkse bevolking zal zich via het openbaar vervoer of de auto 
verplaatsen naar het vaccinatiecentrum. 
Ook de groep mindermobiele inwoners wordt niet vergeten. Er is via de Eerstelijnszone een 
populatiemanager aangesteld die dit in goede banen moet leiden. Nu vrijdag 12 februari is er een 
overleg met alle betrokken actoren: populatiemanager, huisartsenkring en de gemeente. Na dit 
overleg zullen de noden in kaart gebracht worden en zal er ook duidelijkheid zijn omtrent de 
ondersteuning die de gemeente kan bieden. 
De Eerstelijnszone is momenteel in overleg met de mutualiteiten om lijsten aan te leggen van alle 
minder mobiele inwoners. 
Indien alle verplaatsingsmogelijkheden uitgeput zijn kan er overgegaan worden op thuisvaccinatie, 
maar dit is een beslissing van de huisarts." 
Uit de bespreking: 
Burgemeester licht toe dat er in de omgeving van het Kursaal 1.182 parkings zijn (wellicht niet 
allemaal gratis). 
De burgemeester licht toe dat de burgemeester van Oostende in onderhandeling is met de firma 
Castelein om 80 plaatsen te voorzien in de parking onder het Kursaal. De burgemeester licht verder 
nog toe dat het niet zijn keuze is om vaccinatie in het Kursaal te laten doorgaan. De burgemeester 
wilde dit in Middelkerke laten doorgaan, maar dit kon niet. 
 
 
 
 
Onderwerp: "De Redders" 

 
Vraag van Johan Töpke: 
"Geen Baywatch toestanden voor IKWV, stad Oostende gaat wel in zee 
met ‘de redders’ voor de opnames van deze serie, een gemiste kans 
voor Middelkerke of niet?" 
Antwoord van DEDECKER Tom: 
"De gemeente Middelkerke heeft geen formele vraag gekregen van één 
of ander productiehuis voor 

deelname of medewerking aan een fictieserie over de “Redders aan zee”. 
Er werd ook geen toelating gevraagd om eventueel op het openbaar domein te mogen filmen in kader 
van die fictieserie. 
De gemeente heeft wel, midden januari, van het IKWV (Intercommunale Kustreddingsdienst West- 
Vlaanderen) een brief gekregen met de melding dat het IKWV gevraagd werd om medewerking te 
verlenen aan deze serie. 
Het IKWV liet verstaan dat zij niet zouden meewerken aan deze reeks omdat er sprake zou zijn van 
het ophangen van een totaal verkeerd beeld van de jobinhoud van de strandredders. 
Aan de gemeente werd gevraagd om het advies van het IKWV te volgen. 
Of hier sprake is van een gemiste kans voor de gemeente is dus een vraag zonder antwoord, omdat 
Middelkerke nooit de kans heeft gekregen …"    



GEMEENTERAAD  januari 2021 
Onderwerp: Ondergrondse parking zeedijk 
Vraag van Mario DECLERCK: "Vorige gemeenteraad hebben we 9.000.000€ goedgekeurd voor de realisatie van 
een ondergrondse parking op de zeedijk die aansluit met de nieuwe ondergrondse parking van het Casino. Ik heb 
vernomen dat dit project geweigerd is door MDK, graag verduidelijking."  

 
Antwoord van DEDECKER Jean-
Marie: "In het ontwerp van 
bouwteam Nautilus is bij het 
casino een ondergrondse 
parking voorzien, die onder de 
Zeedijk loopt van de Jean Van 
Hinsberghstraat tot de Jules 
Van den Heuvelstraat. Op de 

gemeenteraad van december 2020 werd het budget goedgekeurd voor de uitbreiding van deze ondergrondse 
parking in de breedte (tot de Paul de Smet de Naeyerstraat en de Alexandre Ponchonstraat) of met een 
verdieping -2. Vlaams minister Lydia Peeters heeft schriftelijk bevestigd dat er geen bezwaren bestaan om bij de 
bouw van het casino bijkomende ondergrondse parkeergelegenheid te voorzien. De uitbreiding van de parking 
kan dus gerealiseerd worden. MDK heeft het project niet geweigerd."  
Uit de bespreking: - Info gegeven tijdens een bijeenkomst van de commissie algemeen beleid werd niet eenduidig 
gegeven en/of begrepen. - Er zijn nog diverse alternatieven mogelijk. Toelichting bij dossier kan men bekomen via 
de dossierbeheerder S. Vrombaut. - Definitieve keuze zal blijken op 17/05/2021 als de bouwvergunning een 
definitief karakter krijgt. 

 
Onderwerp: Fusies voetbalploegen 
Vraag van Franky ANNYS: "In de vorige GR was er sprake van fusies van voetbalploegen. Zullen er hierdoor 
voetbalterreinen of bijhorende gebouwen een andere bestemming krijgen?"  

Antwoord van DIERENDONCK Henk: "Als gevolg van de fusie wordt 
de bestemming van volgende velden en gebouwen herbekeken: - 
Voetbalaccommodatie Lombardsijde: het voetbalveld blijft behouden 
en het gebouw wordt een gemeenschapszaal. - 
Voetbalaccommodatie Slijpe: het voetbalveld wordt ingevuld als een 
groene long en voor het gebouw is er nog geen concrete nieuwe 
bestemming. Mogelijkheden voor horeca, school, …."  
 

Uit de bespreking: - Leffinge blijft oefenterrein en wordt wellicht "centrum". - Veel "roddels" in omloop omtrent 
bestemming terrein Slijpe, zoals: randparking, volkstuintjes, gewoon wei- en grasland, … . - Er was wel een idee 
om enkele parkeerplaatsen voor mobilhomes te voorzien aan het voetbalplein. (Dit is niet op het voetbalplein!) 

 
Onderwerp: Covid vaccin 
Vraag van Franky ANNYS: "Is er al geweten waar de Middelkerkse bevolking terecht kan voor het Covid vaccin?"  
Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: "Momenteel is er nog geen 
duidelijkheid omtrent de locatie van de vaccinatiecentra. Per 
eerstelijnszone kunnen er 2 vaccinatiecentra opgericht worden. 
Ook Middelkerke heeft zijn kandidatuur ingediend. Centrum De 
Branding voldoet aan alle voorwaarden, is vlot bereikbaar met het 
openbaar vervoer en de ondergrondse parking van het marktplein 
is vlakbij.  Morgen, donderdagochtend 14/01/2021 is er een 
overleg gepland met alle burgemeesters van de eerstelijnszone. 
Op dit overleg zullen de locaties gezamenlijk gekozen worden. Ten laatste op vrijdag 15 januari verwacht de 
Vlaamse regering duidelijkheid omtrent de locaties."  
Uit de bespreking: - Diverse Westhoekgemeenten hebben geopteerd voor Veurne. - Middelkerke heeft 
kandidatuur gesteld. De Branding voldoet aan alle voorwaarden. Er is steun van de lokale huisdokters. Er mogen 
slechts 2 centra per regio ingericht worden. "Politiek" zal dus een rol spelen … - Raadslid F. Annys vraagt aandacht 
voor de minder mobiele personen. - Schepen D. Gilliaert meldt dat de (eerste) vaccinaties in het 
woonzorgcentrum zijn gebeurd. 

 



 
Onderwerp: De gemeenteraad in vraag en antwoord  
Vraag van Johan Töpke: " We mogen fier zijn op de Middelkerkse website, veruit een van de meest 
gebruiksvriendelijke en visueel aangename van onze kust. Het item ‘de gemeenteraad in vraag en antwoord’ is na 

2019 niet meer verdergezet, wat is de reden hiervan. Alle zittingen 
en verslagen opzoeken kan nog steeds maar de be’zoekers’ moeten 
via gemeenteraadszittingen van 2019 naar bekendmakingen waar 
ze uiteindelijk na een 8-tal keer gericht klikken op de juiste pagina 
terechtkomen."   
Antwoord van DEDECKER Jean-Marie: "Het klopt dat er geen 
artikelverslag van zowel het vragenuurtje als van de vragen tijdens 
de gemeenteraad op onze website meer verschijnt. Van het 
vragenuurtje vóór de raadszitting wordt vooraf een overzicht 
bezorgd door het secretariaat aan de leden van het college en aan 
de communicatiedienst. Het vragenuurtje zelf wordt begeleid door 
een medewerker van de communicatiedienst. De vragen van de 
raadsleden worden met ontwerpantwoorden voor de zitting van de 
gemeente- en OCMW-raad door het secretariaat bezorgd aan de 
leden van het college. Na de raadszitting worden de vragen en 
antwoorden 'bijgewerkt' met info uit de zitting en worden ze 

opgenomen in het verslag van die raadszitting. Na goedkeuring van het verslag wordt dit verslag (enkel openbare 
zitting) bekendgemaakt door het secretariaat op de website van de gemeente en dit in overeenstemming met de 
verplichtingen voorzien in het decreet lokaal bestuur. De vragen en antwoorden van de raadsleden maken dus 
deel uit van dit verslag. Het klopt dat er in het item “de gemeenteraad in vraag en antwoord” naast redactioneel 
verslag van het vragenuurtje voor de gemeenteraad ook ruimte werd gemaakt voor de ingediende vragen van de 
gemeenteraadsleden en de eventuele interpellaties. 
Dat artikel werd geschreven door een medewerker van de communicatiedienst die tijdens de betreffende 
gemeenteraadszitting aanwezig was. Het artikel ontstond op basis van diens aantekeningen, het overzicht van de 
ingediende vragen en voorbereide antwoorden en werd daags nadien gepubliceerd op de website. Het officieel 
verslag (met de vragen en antwoorden) verschijnt pas na goedkeuring tijdens de daaropvolgende gemeenteraad. 
Een publicatie van de vragen en antwoorden, nog voor het verslag is goedgekeurd, wordt voorbarig geacht. Zoals 
bij ‘het vragenuurtje’ bestaat het risico dat er door redactionele ingrepen foute interpretaties ontstaan. Ook 
statistisch blijkt dat deze informatie niet veel bevraagd is. Uit statistieken blijkt dat de betreffende artikels over de 
gemeenteraad in vraag en antwoord op de website amper gelezen worden. Ze bedragen minder dan 1% van het 
gemiddelde dagelijkse leesaandeel op de gemeentelijke website. Ter illustratie: het dagelijkse bezoekgemiddelde 
bedraagt ongeveer 5000 bezoekers per dag met uitschieters die daar soms veelvuldig over gaan. Ter illustratie de 
leescijfers van de ‘gemeenteraad in vraag en antwoord': - 14 maart 2019: 90 x gelezen - 4 april 2019: 90 x gelezen 
- 9 mei 2019: 156 x gelezen - 13 juni 2019: 130 x gelezen - 9 juli 2019: 82 x gelezen - 18 december 2019: 469 x 
gelezen Daarnaast is de communicatiedienst, ingevolge interne afspraken, al een tijdje niet meer aanwezig tijdens 
de zitting van de gemeenteraad. Daarom is er geen rechtstreekse betrokkenheid van de communicatiedienst bij 
de eventuele vraagstelling, wat een correcte redactionele weergave bemoeilijkt. De communicatiedienst is enkel 
aanwezig tijdens het vragenuurtje vóór de gemeenteraad. Met de statistieken en de hierboven vermelde 
argumenten in het achterhoofd is uit interne evaluatie van de communicatiedienst gebleken dat de publicatie van 
deze artikels niet meer opportuun was."  
Uit de bespreking: - Raadslid J. Töpke stelt voor om de betrokken webpagina's te verwijderen. De burgemeester 
verklaart zich hiermee akkoord. (Het raadslid vraagt om ook de webpagina ivm de volkstuintjes te verwijderen of 
aan te passen …) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Onderwerp: Webcams  
Vraag van Johan Töpke: " De meest bezochte pagina is deze met de populaire webcams van zowel Middelkerke 

als Westende. Veel nieuwsgierigen 
gingen de laatste weken een kijkje 
nemen naar de opgravingswerken 
op de casinosite of de start van de 
werkzaamheden in Westende 
maar helaas, iedereen krijgt te 
lezen op de site dat jullie op de 
hoogte zijn van de problemen met 
beide webcams. Wat is het 
probleem en tegen wanneer 
denken jullie dat de webcams 
terug een beeld zullen geven? 
" Antwoord van DE POORTERE: "- 
Webcam Westende Toestel werd 
in juni 2020 aangekocht. Er werd 
een toestel gekozen die bestand is 
tegen de weersomstandigheden 
ter plaatse (kostprijs € +/- 3250; 
garantie 2 jaar). De plaatsing 
gebeurde op de bestaande paal en 
beugel. In de loop van november 
werd vastgesteld dat het toestel 

buiten dienst was. Na verwijdering met de hoogtewerker van de werf was meteen zichtbaar dat er vocht binnenin 
de beschermglobe zat. De reden hiervoor was niet meteen duidelijk (aanhechting niet 100 % dicht?; gevolg van 
extreme omstandigheden novemberstorm?). Het toestel werd een tijdje te drogen gelegd, maar bleek niet meer 
te reanimeren. Contact met firma gaf als uitsluitsel dat uitval door vochtproblemen niet onder garantie vallen, De 
kostprijs voor het herstellen werd geraamd op € 1.000. Gezien de recente aankoop vonden we dit nog 
economisch verantwoord. Toestel werd dan ook opgestuurd naar fabrikant in Hongarije. Er is geen hersteltermijn 
gegeven. We zullen ook opteren om de bevestiging en waterdichtheid extra te controleren. - Webcam 
Middelkerke Vorige week werd vastgesteld dat het toestel niet meer werkte. Na nazicht bleek dat er geen 
verbinding meer mogelijk was met het toestel. Fluvius werd gecontacteerd en die zijn ter plaatse gekomen en 
hebben de voeding in orde gebracht, maar voor de connectie was er geen directe oplossing. Probleem zou verder 
onderzocht worden. Er wordt vermoed dat de fiberbekabeling door de recente werken beschadiging opgelopen 
heeft. Vandaag woensdag 13/01/2021 werd fluvius nogmaals gebeld, Voor het ogenblik is er nog geen zicht op 
timing. Er zal feedback gegeven worden. "  

 
 

 

 

 

 

 
 


